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PROTOKÓŁ NR XLVI/23

XLVI SESJI ZWYCZAJNEJ 

RADY GMINY ZIELONKI KADENCJI 2018-2023

Z DNIA 26 STYCZNIA 2023 ROKU

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Zielonki (ul. Krakowskie Przedmieście
116, 32-087 Zielonki) oraz w trybie zdalnym (za pomocą środków komunikacji elektronicznej) tj.
trybie  hybrydowym.  Sesji  przewodniczył  Przewodniczący  Rady  Gminy  Zielonki  Mirosław
Golanko. Protokół sporządziła Beata Przybycień, starszy specjalista. W obradach uczestniczyli:
wg list obecności (listy obecności są załącznikami do niniejszego protokołu). Obrady rozpoczęto
26 stycznia 2023 o godz. 9:00, a zakończono o godz. 13:37 tego samego dnia. W posiedzeniu
wzięło udział 21 członków.

1. Otwarcie XLVI sesji Rady Gminy Zielonki.

Przewodniczący M. Golanko powitał wszystkich przybyłych na obrady, stwierdził kworum i pra-
womocność  do  podejmowania  uchwał,  po  czym otworzył  XLVI  sesję  Rady  Gminy  Zielonki
kadencji 2018-2023.

2. Ustalenie porządku obrad.

Przewodniczący M. Golanko odczytał proponowany porządek obrad:

3. Przyjęcie protokołu XLV sesji.

4. Sprawozdania z prac komisji.

5. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2023 rok;

2)  zmiany  uchwały  w  sprawie  określenia  przystanków  komunikacyjnych  w  gminie,  których
właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Zielonki oraz warunków i zasad korzystania z nich; 

3)  ustalenia  cen i  opłat  za usługi  przewozowe,  uprawnień do przejazdów bezpłatnych i  ul-
gowych  oraz  regulaminu  przewozu  osób  i  bagażu  w  komunikacji  gminnej  realizowanej  na
terenie Gminy Zielonki;

4) utworzenia linii autobusowych i wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług
w zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej na terenie
gminy Zielonki;

5)  wyrażenia  zgody  na  oddanie  w dzierżawę  na  czas  nieoznaczony  oraz  odstąpienie  od
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy dotyczących siedmiu części działki
ewidencyjnej nr 59/16, położonej w miejscowości Pękowice;

6) zmieniająca uchwałę nr XXVII/55/2017 Rady Gminy Zielonki w sprawie określenia szcze-
gółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi
opiekuńcze,  z wyłączeniem  specjalistycznych  usług  opiekuńczych  dla  osób  z zaburzeniami
psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat,
jak również trybu ich pobierania; 

7) zmieniająca uchwałę nr III/9/2018 Rady Gminy Zielonki w sprawie podwyższenia kryterium
dochodowego  uprawniającego  do  przyznania  pomocy  w zakresie  dożywiania  w formie
świadczenia  pieniężnego  z pomocy  społecznej,  tj.  zasiłku  celowego  z przeznaczeniem  na
zakup  posiłku  lub  żywności  dla  osób  objętych  wieloletnim  rządowym  programem  „Posiłek
w szkole i w domu” na lata 2019 -2023; 
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8)  zmieniająca  uchwałę  nr  III/7/2018  Rady  Gminy  Zielonki  w sprawie  ustanowienia  wielo-
letniego gminnego programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023; 

9) zmieniająca uchwałę nr III/8/2018 Rady Gminy Zielonki w sprawie określenia zasad zwrotu
wydatków na dożywianie w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów
żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w do-
mu” na lata 2019 - 2023;

10) nawiązania partnerstwa pomiędzy Gminą Zielonki a Miastem Washougal;

11) skargi na Wójta Gminy Zielonki.

6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.

8. Zamknięcie sesji.

Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy są uwagi do porządku obrad, wobec ich braku zarzą-
dził głosowanie.

Głosowano w sprawie:

Ustalenie porządku obrad

Wyniki głosowania

ZA:  20,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  0
Wyniki imienne:

ZA (20) Piotr  Calik,  Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik -  Wójcik,  Krzysztof Gaweł,  Mirosław
Golanko,  Renata  Kosno,  Zofia  Kot,  Ryszard  Krawczyk,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Joanna
Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Piotr Podleśny, Agata Radosz -
Kwasek,  Aneta Szablowska,  Romana Toft,  Dariusz Wróbel,  Lucyna Zielińska,  Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Krzysztof Olawski

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad 3. Przyjęcie protokołu XLV sesji.

Przewodniczący M.Golanko zapytał, czy są uwagi do projektu protokołu XLV sesji, wobec ich
braku zarządził głosowanie.

Głosowano w sprawie:

Przyjęcie protokołu XLV sesji

Wyniki głosowania

ZA:  21,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0
Wyniki imienne:

ZA (21) Piotr  Calik,  Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik -  Wójcik,  Krzysztof Gaweł,  Mirosław
Golanko,  Renata  Kosno,  Zofia  Kot,  Ryszard  Krawczyk,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Joanna
Kwaśny,  Anna  Leginowicz,  Magdalena  Listoś,  Tadeusz  Łysek,  Krzysztof  Olawski,  Piotr
Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna
Zielińska, Marta Żylska

P  rotokół XLV sesji został przyjęty   jednogłośnie   i otrzymał numer XLV/22.  

Ad 4. Sprawozdania z prac komisji.

W tej części sesji przedstawiciele komisji rady gminy przedstawili sprawozdania z prac komisji
z okresu międzysesyjnego.

1. Przewodniczący Komisji Budżetowej T. Łysek – sprawozdanie z posiedzenia w dn. 24.01.
Nie zgłoszono żadnych pytań, ani uwag do sprawozdania. 

2. Przewodniczący Komisji Infrastruktury Liniowej K. Gaweł – sprawozdanie z posiedzeń w dn.
16.01, 25.01. Nie zgłoszono żadnych pytań, ani uwag do sprawozdania.

3.  Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Regulaminowych  M.  Gadzik-Wójcik  –
sprawozdanie  z  posiedzenia  w  dn.  20.01.  Nie  zgłoszono  żadnych  pytań,  ani  uwag  do
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sprawozdania.

4. Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty i Polityki Społecznej J. Kwaśny - sprawozdanie z po-
siedzenia w dn. 19.01. Nie zgłoszono żadnych pytań, ani uwag do sprawozdania.

5. Przewodnicząca Komisji Planowania i Rozwoju M. Listoś - sprawozdanie z posiedzenia w dn.
23.01. Nie zgłoszono żadnych pytań, ani uwag do sprawozdania.

6. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej R. Toft - sprawozdanie z posiedzenia w dn. 20.01. Nie
zgłoszono żadnych pytań, ani uwag do sprawozdania. 

7.  Przewodnicząca Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  Z.  Kot -  sprawozdanie z posiedzenia
w dn. 18.10. Nie zgłoszono żadnych pytań, ani uwag do sprawozdania.

Protokoły z posiedzeń komisji dostępne są na stronie internetowej Biuletynu Informacji Pub-
licznej Urzędu Gminy Zielonki.

Ad 5. Podjęcie uchwał w sprawie:

Rada Gminy Zielonki rozpatrzyła następujące projekty uchwał:

1) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2023 rok;

Przewodniczący M. Golanko:     jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej    - 5 głosów  
„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Skarbnik  A. Adamczuk omówiła projekt uchwały.  Nie było pytań do projektu uchwały i prze-
wodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2023 rok

Wyniki głosowania

ZA:  21,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0
Wyniki imienne:

ZA (21) Piotr  Calik,  Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik -  Wójcik,  Krzysztof Gaweł,  Mirosław
Golanko,  Renata  Kosno,  Zofia  Kot,  Ryszard  Krawczyk,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Joanna
Kwaśny,  Anna  Leginowicz,  Magdalena  Listoś,  Tadeusz  Łysek,  Krzysztof  Olawski,  Piotr
Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna
Zielińska, Marta Żylska

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzym  ała nr   XLVI/1/2023  )  

2)  zmiany  uchwały  w  sprawie  określenia  przystanków  komunikacyjnych  w  gminie,
których  właścicielem  lub  zarządzającym  jest  Gmina  Zielonki  oraz  warunków  i  zasad
korzystania  z nich;

Przewodniczący M. Golanko:   jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej   - 5  
głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Wójt przedstawił  założenia  projektowanej  wewnętrznej  komunikacji  autobusowej  w  gminie,
obejmującej trzy projekty uchwał oraz źródła finansowania systemu.  Kierownik Referatu Dróg
i  Komunikacja  P.  Zięcina omówił  przedmiotowy projekt  uchwały,  jak i  kolejne dwa projekty,
ponieważ kompleksowo rozstrzygają zagadnienia związane z tworzoną komunikacją publiczną
wewnątrzgminną.  Radny P. Podleśny zawnioskował o utworzenie przystanku w miejscowości
Januszowice,  na  którym  mieszkańcy  mieliby  również  możliwość  przesiadki.  Kierownik
P. Zięcina powiedział, że przedmiotem uchwały są przystanki tworzone na drogach, których
zarządcą  jest  gmina  Zielonki,  stąd  nie  wprowadza  się  nowych  przystanków  na  drogach
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powiatowych, wojewódzkich, czy krajowych biegnących na terenie gminy Zielonki. Dodał, że
wnioskowany przystanek jest planowany do uruchomienia przy drodze powiatowej. Odbyła się
w tym zakresie wizja z powiatową komisją BRD w zakresie zlokalizowania przystanku i została
wyznaczona lokalizacja. Gmina będzie procedować przystanek do uruchomienia, wyznaczając
go przy drodze powiatowej gmina zobligowana jest do wykonania projektu zmiany organizacji
ruchu,  która  jest  wiążącą  informacją  dla  zarządcy  drogi  powiatowej.  Radny  K.  Gaweł
zaproponował możliwość zweryfikowania po półrocznym funkcjonowaniu systemu zwiększenia
dostępności  wewnętrznych linii  „W” do przystanku kolejowego w Batowicach.  Wójt wykazał
zainteresowanie  takim  podsumowaniem funkcjonowania  komunikacji,  dodał,  że  mieszkańcy
będą mieli  możliwość dostania  się  na stację  PKP przesiadając się  pod szkołą  w Bibicach.
Radny T.  Łysek zasugerował  dopisanie  przystanków,  o  których mówili  przedmówcy,  zanim
jeszcze zostanie rozstrzygnięty przetarg, by nie zwiększyły się koszty systemu dla gminy już po
jego  uruchomieniu,  bowiem  znacząco  zwiększy  się  napełnienie  linii  pasażerami.  Wójt
powiedział,  że  przewoźnik  projektowanych  tras  W1,  W2  i  W3  będzie  zatrzymywał  się  na
istniejących przystan-kach komunikacji publicznej w obrębie swojej linii i to w przetargu będzie
uwzględnione. Kierownik P. Zięcina uzupełnił, że płatność dla przewoźnika nie jest uzależniona
od  liczby  zatrzymań  na  przystankach,  tylko  od  liczby  wozokilometrów.  Radna  A.  Radosz-
Kwasek zwróciła się o potwierdzenie informacji, że linie W1 i W3 będą zatrzymywały się na
przystankach dróg wojewódzkich, poprosiła o przedłożenie map z zaznaczonymi wszystkimi
przystankami  linii  wewnętrznych  dla  lepszego  zwizualizowania  dostępności  do  komunikacji
publicznej.  Wiceprzewodniczący K. Olawski zapytał  o możliwości umieszczania tablic z roz-
kładami  jazdy  na  przestankach  będących  w  zarządzie  powiatu,  województwa  i  generalnej
dyrekcji.  Kierownik  P.  Zięcina powiedział,  że  to  zadanie  realizuje  przewoźnik,  który  jest
zobligowany do wywieszenia rozkładu jazdy i  informacji  o tym, na których przystankach się
będzie zatrzymywał. Przewoźnik również jest zobligowany do posiadania zgód na zatrzymy-
wanie się na poszczególnych przystankach. Nie było więcej pytań do projektu uchwały i  prze-
wodniczący M. Golanko zwrócił się z pytaniem do radnego P. Podleśnego,  czy podtrzymuje
wniosek,  czy  się  z  niego  wycofuje,  na  co  radny  wycofał  się  z  wniosku  i przewodniczący
zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

zmiany  uchwały  w  sprawie  określenia  przystanków  komunikacyjnych  w  gminie,  których
właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Zielonki oraz warunków i zasad korzystania z nich
Wyniki głosowania

ZA:  16,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  5,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0
Wyniki imienne:

ZA (16) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot,
Ryszard  Krawczyk,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Joanna  Kwaśny,  Anna  Leginowicz,  Magdalena
Listoś,  Tadeusz Łysek,  Krzysztof  Olawski,  Romana Toft,  Dariusz Wróbel,  Lucyna Zielińska,
Marta Żylska

WSTRZYMUJĘ  SIĘ  (5)  Dariusz  Dragosz,  Renata  Kosno,  Piotr  Podleśny,  Agata  Radosz  -
Kwasek, Aneta Szablowska

Uchwała została podjęta (uchwała otrzym  ała nr   XLVI/2/2023  )  

3)  uchwała  w  sprawie  ustalenia  cen  i  opłat  za  usługi  przewozowe,  uprawnień  do
przejazdów bezpłatnych i ulgowych oraz regulaminu przewozu osób i bagażu w komu-
nikacji gminnej realizowanej na terenie Gminy Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko:   jednogłośnie pozytywna opinia Komisji  Budżetowej    -  5 głosów  
„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”   jednogłośnie pozytywna opinia Komisji  
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Infrastruktury Liniowej   - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzy-mujących się”.   

Projekt uchwał był omawiany przy poprzednim projekcie uchwały. Radny T. Łysek powiedział,
że w związku z tym, że pobrane opłaty od pasażerów przez przewoźnika, będą pomniejszały
wysokość  dopłaty  przez  gminę,  sugeruje  uwzględnić  w  przetargu  możliwość  kontroli  tej
sprzedaży  i  stosowanie  kar  za  brak  wydrukowanego  biletu.  Radny  D.  Dragosz poparł
przedmówcę  w  konieczności  kontrolowania  sprzedaży  biletów  przez  kierowców.  Radny  P.
Podleśny zasugerował zastosowanie urządzeń gps w pojazdach, śledzących liczbę osób wcho-
dzących  i  możliwość  tego  zweryfikowania  z  listą  biletów  sprzedanych  przez  przewoźnika.
Pozwoliłoby  to  również  modyfikować  trasy.  Wiceprzewodniczący  K.  Olawski zasugerował
umieszczenie na bilecie informacji, że gmina Zielonki współfinansuje to przedsięwzięcie.  Wice-
przewodnicząca M. Gadzik-Wójcik stwierdziła, że autobusy wyposażone w czytniki niezbędne
do  sprawdzenia  posiadania  biletu  miesięcznego  mogą  dać  wiedzę  o  liczbie  sprzedanych
biletów.  Zaleciała  zweryfikowanie,  czy  gmina  ma  uprawnienia  w  ogóle  do  kontroli.  Radna
J. Kwaśny powiedziała, by w kampanii informacyjnej położyć nacisk jak ważne jest pobieranie
biletów przez pasażerów. Należy zwiększyć świadomość, że stanowi to dochód dla gminy i taka
informacja winna być umieszczona w pojazdach.  Radny K. Gaweł zapytał,  czy w przetargu
można wymóc na przewoźniku przedłożenie statystyki nt. liczby osób z uprawnieniami do ulg.
Radna R. Toft zasugerowała zachęcanie mieszkańców do zakupu biletów miesięcznych, jak
również  zadbanie  o  wygodę  zakupów  przy  okazjonalnych  przejazdach  poprzez  wdrożenie
systemu na wzór aplikacji mobilnych opłat za parkowanie typu SkyCash, czy moBiLET. Radny
K.  Krzyworzeka zasugerował  w  ramach  kontroli  sprzedaży  biletów  zastosować  kamery,
automa-tyczne jej włączanie przy rozpoczęciu kursu i wyłączanie po zakończeniu trasy. Dobrą
praktyką okazało się  to  w systemie zagospodarowania odpadów. Nie było więcej  pytań do
projektu uchwały i przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

ustalenia cen i opłat za usługi przewozowe, uprawnień do przejazdów bezpłatnych i ulgowych
oraz regulaminu przewozu osób i bagażu w komunikacji gminnej realizowanej na terenie Gminy
Zielonki
Wyniki głosowania

ZA:  21,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0
Wyniki imienne:

ZA (21) Piotr  Calik,  Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik -  Wójcik,  Krzysztof Gaweł,  Mirosław
Golanko,  Renata  Kosno,  Zofia  Kot,  Ryszard  Krawczyk,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Joanna
Kwaśny,  Anna  Leginowicz,  Magdalena  Listoś,  Tadeusz  Łysek,  Krzysztof  Olawski,  Piotr
Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna
Zielińska, Marta Żylska

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzym  ała nr   XLVI/3/2023  )  

4)  uchwała  w  sprawie  utworzenia  linii  autobusowych  i wyrażenia  zgody  na  zawarcie
umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego o   charak-
terze użyteczności publicznej na terenie gminy Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko:   jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej   - 5  
głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Projekt uchwały był omawiany przy drugim projekcie uchwały z grupy transportowych. Radny P.
Podleśny zwrócił uwagę, że w pewnym zakresie linie komunikacyjne się pokrywają, a w przy-
padku miejscowości Garlicy Duchownej i Garlicy Murowanej linii wewnętrznych brakuje.  Wójt
odniósł się do funkcjonującej komunikacji we wspomnianych miejscowościach, że kursuje tam
z dobrą częstotliwością komunikacja aglomeracyjna, stąd nie było potrzeby dublowania tras.

5



Radny  D.  Dragosz poparł  uruchomienie  komunikacji  wewnętrznej  jako  pilotażowej,  zwrócił
uwagę,  że  analizując  przedłożoną w załączniku  do  uchwały  mapkę z  naniesionymi  trzema
trasami:  W2 w północnej  części  gminy  i  W1 z  W3 w południowej  części  gminy,  wyraźnie
środkowa  część  gminy  nie  jest  skomunikowana  liniami  wewnętrznymi.  Radna  J.  Kwaśny
zwróciła uwagę, że jest bardzo duża odległość między przystankami „Botoja” i „Przybysławice
2” i zapytała kiedy powstaną planowane przystanki. Dodatkowo, w zakresie linii W2, czy będzie
w Januszowicach przystanek przy placu zabaw oraz przystanek „Polesie”, który niegdyś był
przystankiem „na żądanie”.  Wójt powiedział,  że liczy że wraz z uruchomieniem komunikacji
publicznej zostanie uruchomiony przystanek przy placu zabaw, natomiast przy Polesiu nie jest
planowany, ponieważ nie ma tam zabudowy mieszkaniowej.  Radny P. Podleśny zwrócił  się
o ustanowienie przystanku Polesie właśnie „na żądanie”, bowiem wiele grup młodzieżowych
tam się zatrzymuje, a jak wiadomo, nie ma tam bezpiecznego chodnika. Radna R. Toft zwróciła
uwagę,  że  przedmiotowa  mapa  z  naniesionymi  trzema  liniami  „W”  stanowi  jedynie  część
systemu komunikacyjnego. Wiele pytań nie padłoby, gdyby linie wrysowane były na aktualnych
liniach autobusowych. Zawnioskowała, by na etapie oceny pilotażu przedłożono radnym mapę
kompleksowego systemu komunikacyjnego wraz ze stacją PKP. Radna M. Żylska zwróciła się
z pytaniem o możliwość skomunikowania terenu Garliczka Chochół z Linią W2, bowiem teren
ten pozbawiony jest linii aglomeracyjnej, natomiast dużo dzieci uczęszcza do szkoły w Przy-
bysławicach,  kursuje  tam  wyłącznie  autobus  linii  280.  Przewodniczący  M.  Golanko pod-
sumował, że niezbędnym jest przedstawienie na mapie całego systemu funkcjonującego: linii
autobusowych, kolei, busów, tras rowerowych. Jeśli będą potrzebne środki na takie opraco-
wanie, to należy je wydać, wówczas część głosów wogóle by nie padła odnośnie dziur, czy
wykluczeń,  ponieważ  będzie  jasno  widoczne,  że  nie  istnieją.  Dodał,  że  gmina  rozpoczyna
proces zmian i przyznać należy, że dołożenie linii wewnętrznych to jest przełomowa sprawa
w komunikacji gminy. Gmina podjęła się dużego wyzwania, ponieważ w ościennych gminach,
jak  np.  w  Michałowicach,  nie  ma  takiego  poziomu  skomplikowania  i  poziomu  wymagań
mieszkańców. Ci ostatni są przyzwyczajeni do wysokiego standardu usług, czy to w zakresie
komunikacji  publicznej,  czy odśnieżania, edukacji  i  innych.  Wójt powiedział,  że we wrześniu
poprzedniego  roku  radzie  został  przedłożony  wykaz  wszystkich  linii  obsługujących  gminę
Zielonki.  Nie było więcej  pytań do projektu uchwały i przewodniczący M. Golanko  zarządził
głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

utworzenia  linii  autobusowych i  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umowy o  świadczenie  usług
w zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej na terenie
gminy Zielonki

Wyniki głosowania

ZA:  21,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0
Wyniki imienne:

ZA (21) Piotr  Calik,  Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik -  Wójcik,  Krzysztof Gaweł,  Mirosław
Golanko,  Renata  Kosno,  Zofia  Kot,  Ryszard  Krawczyk,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Joanna
Kwaśny,  Anna  Leginowicz,  Magdalena  Listoś,  Tadeusz  Łysek,  Krzysztof  Olawski,  Piotr
Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna
Zielińska, Marta Żylska

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzym  ała nr   XLVI/4/2023  )  

5) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony
oraz  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umów  dzierżawy
dotyczących siedmiu części  działki  ewidencyjnej  nr  59/16,  położonej  w miejscowości
Pękowice;
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Przewodniczący M. Golanko:   jednogłośnie pozytywna opinia Komisji  Budżetowej    -  5 głosów  
„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”   jednogłośnie pozytywna opinia Komisji  
Planowania  i  Rozwoju    -  4  głosy  „za”,  0  głosów  „przeciw”,  1  głos  „wstrzymujący  się”  
Kierownik Referatu Geodezji, Rolnictwa i Gospodarki Gruntami  B. Kudaszewicz-Wal omówiła
projekt uchwały.  Nie było pytań do projektu uchwały i przewodniczący M. Golanko  zarządził
głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

wyrażenia  zgody  na  oddanie  w dzierżawę  na  czas  nieoznaczony  oraz  odstąpienie  od
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy dotyczących siedmiu części działki
ewiden-cyjnej nr 59/16, położonej w miejscowości Pękowice

Wyniki głosowania

ZA:  20,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0
Wyniki imienne:

ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia
Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena
Listoś,  Tadeusz  Łysek,  Krzysztof  Olawski,  Piotr  Podleśny,  Agata  Radosz  -  Kwasek,  Aneta
Szablowska,  Romana  Toft,  Dariusz  Wróbel,  Lucyna  Zielińska,  Marta  Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Marzena Gadzik – Wójcik

Uchwała została podjęta (uchwała otrzym  ała nr   XLVI/5/2023  )  

6)  zmieniająca  uchwałę  nr  XXVII/55/2017  Rady  Gminy  Zielonki  w sprawie  określenia
szczegółowych  warunków  przyznawania  i odpłatności  za  usługi  opiekuńcze  i  spec-
jalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla
osób z  zaburzeniami psychicznymi,  oraz szczegółowych warunków częściowego lub
całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania;

Przewodniczący  M.  Golanko:   jednogłośnie  pozytywna  opinia  Komisji  Oświaty  i  Polityki  
Społecznej   - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”  

Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  M. Rajska omówiła projekt uchwały. Prze-
wodniczący M.  Golanko zwrócił  się  z  pytaniem,  czy  przyjęte  stawki  pozwolą  znaleźć  firmy
świadczące tę usługę.  Dyrektor M. Rajska potwierdziła i dodała, że posiada rozeznanie rynku
poczynione w tym zakresie.  Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem
uchwały.

Głosowano w sprawie:

zmieniająca  uchwałę  nr  XXVII/55/2017  Rady  Gminy  Zielonki  w sprawie  określenia
szczegółowych warunków przyznawania  i odpłatności  za  usługi  opiekuńcze i specjalistyczne
usługi  opiekuńcze,  z wyłączeniem  specjalistycznych  usług  opiekuńczych  dla  osób
z zaburzeniami  psychicznymi,  oraz  szczegółowych  warunków  częściowego  lub  całkowitego
zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania

Wyniki głosowania

ZA:  20,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  0
Wyniki imienne:

ZA (20) Piotr  Calik,  Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik -  Wójcik,  Krzysztof Gaweł,  Mirosław
Golanko,  Zofia  Kot,  Ryszard  Krawczyk,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Joanna  Kwaśny,  Anna
Leginowicz,  Magdalena  Listoś,  Tadeusz  Łysek,  Krzysztof  Olawski,  Piotr  Podleśny,  Agata
Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta
Żylska
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BRAK GŁOSU (1) Renata Kosno

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzym  ała nr   XLVI/6/2023  )  

7)  zmieniająca  uchwałę  nr  III/9/2018  Rady  Gminy  Zielonki  w sprawie  podwyższenia
kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w zakresie dożywiania
w formie  świadczenia  pieniężnego  z pomocy  społecznej,  tj.  zasiłku  celowego
z przeznaczeniem  na  zakup  posiłku  lub  żywności  dla  osób  objętych  wieloletnim
rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023;

Przewodniczący  M.  Golanko:   jednogłośnie  pozytywna  opinia  Komisji  Oświaty  i  Polityki  
Społecznej    -  5  głosów  „za”,  0  głosów  „przeciw”,  0  głosów  „wstrzymujących  się”  
Dyrektor  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  M.  Rajska omówiła  projekt  uchwały.
P  rzewodniczący M. Golanko   zapytał, czy projektowana zmiana wpłynie na zwiększenie liczby
osób objętych wsparciem. Dyrektor szacuje, że ok 155 osób będzie objętych pomocą w tym
roku.  Radny K. Gaweł zapytał, czy GOPS planuje przeprowadzenie akcji promującej zmiany
zasad przystąpienia do programu. Dyrektor powiedziała, że będzie informacje udostępniać na
stronie internetowej, również zostanie przekazana do sołtysów i radnych, by mogli przekazać
informację  mieszkańcom.  Nie  było  więcej  pytań  do  projektu  uchwały  i przewodniczący  M.
Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

zmieniająca  uchwałę  nr  III/9/2018  Rady  Gminy  Zielonki  w sprawie  podwyższenia  kryterium
dochodowego  uprawniającego  do  przyznania  pomocy  w zakresie  dożywiania  w formie
świadczenia  pieniężnego  z pomocy  społecznej,  tj.  zasiłku  celowego  z przeznaczeniem  na
zakup  posiłku  lub  żywności  dla  osób  objętych  wieloletnim  rządowym  programem  „Posiłek
w szkole i w domu” na lata 2019 - 2023

Wyniki głosowania

ZA:  20,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  0
Wyniki imienne:

ZA (20) Piotr  Calik,  Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik -  Wójcik,  Krzysztof Gaweł,  Mirosław
Golanko,  Renata  Kosno,  Zofia  Kot,  Ryszard  Krawczyk,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Joanna
Kwaśny, Anna Leginowicz, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz -
Kwasek,  Aneta Szablowska,  Romana Toft,  Dariusz Wróbel,  Lucyna Zielińska,  Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Magdalena Listoś

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzym  ała nr   XLVI/7/2023  )  

Przewodniczący M. Golanko ogłosił 20 min. przerwę.

8)  zmieniająca  uchwałę  nr  III/7/2018  Rady  Gminy  Zielonki  w sprawie  ustanowienia
wieloletniego  gminnego  programu  osłonowego  „Posiłek  w szkole  i w  domu”  na  lata
2019 – 2023

Przewodniczący  M.  Golanko:   jednogłośnie  pozytywna  opinia  Komisji  Oświaty  i  Polityki  
Społecznej   - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”  

Dyrektor  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  M.  Rajska omówiła  projekt  uchwały.
Nie było pytań do projektu uchwały i przewodniczący M. Golanko  zarządził  głosowanie nad
projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

zmieniająca uchwałę nr III/7/2018 Rady Gminy Zielonki w sprawie ustanowienia wieloletniego
gminnego programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023
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Wyniki głosowania

ZA:  20,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  0
Wyniki imienne:

ZA (20) Piotr  Calik,  Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik -  Wójcik,  Krzysztof Gaweł,  Mirosław
Golanko,  Zofia  Kot,  Ryszard  Krawczyk,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Joanna  Kwaśny,  Anna
Leginowicz,  Magdalena  Listoś,  Tadeusz  Łysek,  Krzysztof  Olawski,  Piotr  Podleśny,  Agata
Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta
Żylska
BRAK GŁOSU (1) Renata Kosno

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzym  ała nr   XLVI/8/2023  )  

9) zmieniająca uchwałę nr III/8/2018 Rady Gminy Zielonki w sprawie określenia zasad
zwrotu wydatków na dożywianie w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w pos-
taci  produktów żywnościowych dla  osób objętych  wieloletnim rządowym programem
„Posiłek w szkole i w do-mu” na lata 2019 - 2023;

Przewodniczący  M.  Golanko:   jednogłośnie  pozytywna  opinia  Komisji  Oświaty  i  Polityki  
Społecznej   - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”  

Dyrektor  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  M.  Rajska omówiła  projekt  uchwały.
Nie było pytań do projektu uchwały i przewodniczący M. Golanko  zarządził  głosowanie nad
projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

zmieniająca uchwałę  nr  III/8/2018 Rady Gminy Zielonki  w sprawie  określenia  zasad zwrotu
wydatków na dożywianie w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów
żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w do-
mu” na lata 2019 - 2023

Wyniki głosowania

ZA:  20,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  0
Wyniki imienne:

ZA (20) Piotr  Calik,  Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik -  Wójcik,  Krzysztof Gaweł,  Mirosław
Golanko,  Zofia  Kot,  Ryszard  Krawczyk,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Joanna  Kwaśny,  Anna
Leginowicz,  Magdalena  Listoś,  Tadeusz  Łysek,  Krzysztof  Olawski,  Piotr  Podleśny,  Agata
Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta
Żylska

BRAK GŁOSU (1) Renata Kosno

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzym  ała nr   XLVI/9/2023  )  

10)  uchwała  w  sprawie  nawiązania  partnerstwa  pomiędzy  Gminą  Zielonki  a  Miastem
Washougal;

Przewodniczący M. Golanko:   jednogłośnie pozytywna opinia Komisji  Kultury, Sportu i Spraw  
Regulaminowych    -  5  głosów  „za”,  0  głosów  „przeciw”,  0  głosów  „wstrzymujących  się”  
Współpraca  pomiędzy  dwoma samorządami  polegająca  w  głównej  mierze  na  wsparciu  dla
młodzieży i  nauczycieli  chętnie  uczestniczących w wymianach międzynarodowych,  obozach
językowych i realizujący różnego rodzaju programy wymian. Nie było pytań do projektu uchwały
i przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

nawiązania partnerstwa pomiędzy Gminą Zielonki a Miastem Washougal
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Wyniki głosowania

ZA:  20,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  0
Wyniki imienne:

ZA (20) Piotr  Calik,  Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik -  Wójcik,  Krzysztof Gaweł,  Mirosław
Golanko,  Zofia  Kot,  Ryszard  Krawczyk,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Joanna  Kwaśny,  Anna
Leginowicz,  Magdalena  Listoś,  Tadeusz  Łysek,  Krzysztof  Olawski,  Piotr  Podleśny,  Agata
Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta
Żylska
BRAK GŁOSU (1) Renata Kosno

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzym  ała nr   XLVI/10/2023  )  

11) uchwała w sprawie skargi na Wójta Gminy Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko:   jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Skarg, Wniosków i Pe-tycji  
- 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Skarżąca zarzuca brak
dostępu  do  danych  przestrzennych  miejscowych  planów  zagospodarowania  i  studium.
Przewodnicząca Komisji Skarg w sprawozdaniu szczegółowo streściła przebieg prac w komisji,
zarekomendowała radzie uznanie skargi za bezzasadną. Nie było pytań do projektu uchwały
i przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

skargi na Wójta Gminy Zielonki

Wyniki głosowania

ZA:  21,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0
Wyniki imienne:

ZA (21) Piotr  Calik,  Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik -  Wójcik,  Krzysztof Gaweł,  Mirosław
Golanko,  Renata  Kosno,  Zofia  Kot,  Ryszard  Krawczyk,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Joanna
Kwaśny,  Anna  Leginowicz,  Magdalena  Listoś,  Tadeusz  Łysek,  Krzysztof  Olawski,  Piotr
Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna
Zielińska, Marta Żylska

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzym  ała nr   XLVI/11/2023  )  

Ad 6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym od 29
grudnia 2022 r. do 26 styczeń 2023 r.

1) 30  grudnia  br.  przeprowadziłem  rozmowy  z  przedstawicielami  Małopolskiego  Przedsię-
biorstwa Gospodarki Odpadami w Krakowie oraz Przedsiębiorstwa Wielobranżowego MIKI
dotyczącym  zamówienia  z  wolnej  ręki  w  postępowaniu  na  odbiór  i  zagospodarowanie
odpadów w Gminie Zielonki.

2) 2 stycznia br. brałem udział w wewnętrznym spotkaniu dotyczącym  rozprawy w Krajowej
Izbie Odwoławczej w związku z unieważnieniem wyboru najkorzystniejszej oferty w postę-
powaniu  przetargowym  pn.  „Odbieranie  i  zagospodarowanie  odpadów  komunalnych  od
właścicieli nieruchomości zamieszkałych, nieruchomości rekreacyjno-wypoczynkowych z te-
renu  gminy  Zielonki,  jak  również:  z  2  punktów  selektywnego  zbierania  odpadów
komunalnych (PSZOK)”.

3) 6 stycznia br. odbył się tradycyjny  Orszak Trzech Króli, który został zorganizowany przez
Parafię oraz Sołectwo Bibice, ale też uroczystości były zorganizowane w Zielonkach.

4) 6 stycznia br. Sołtys Sołectwa Brzozówka Pani Elżbieta Cich wraz Radą Sołecką i Kołem
Gospodyń Wiejskich „Przyjaciele Brzozówki” zorganizowali tradycyjne spotkanie opłatkowe
dla mieszkańców sołectwa.
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5) 6  stycznia  br.  Fundacja  Pro  Musica  Nowa zorganizowała  Koncert  Noworoczny Orkiestry
Dętej  z  Korzkwi. Koncert  odbył  się  w Zakątku Kultura  w Korzkwi,  nowej  filii  CKPiR.  Na
organizację imprezy Fundacja uzyskała wsparcie finansowe z budżetu Gminy Zielonki w wy-
sokości 6.000 zł. 

6) 7  stycznia  br.  Sołtys  i  Rada  Sołecka  Pękowic,  Stowarzyszenie  „Perła  Pękowic”,  Koło
Gospodyń Wiejskich „Cud Miód Pękowice” zorganizowali w nowym „Domku Sołeckim” w Pę-
kowicach  noworoczne spotkanie dla Radnych z terenu Gminy Zielonki oraz reprezentacji
społeczności lokalnej pod nazwą „Poznajcie Pękowice”.

7) 8 stycznia br. w Kościele pw. Najświętszej Maryji Panny Matki Kościoła w Krakowie odbył się
koncert kolęd i pastorałek w wykonaniu zespołu Fermata. 

8) 8  stycznia  odbyło  się  uroczyste  otwarcie  wystawy  fotograficznej  Pana  Ryszarda  Cabały
zatytułowanej „Magia Parków Narodowych USA”. Wernisaż został zorganizowany w Domu
Ludowym w Bibicach. 

9) 9 stycznia br. uczestniczyłem w spotkaniu z mieszkańcami ul. Kwitnących Sadów w Gręby-
nicach,  które  zostało  zorganizowane  w  Budynku  Wielofunkcyjnym.  Spotkanie  dotyczyło
budowy kanalizacji sanitarnej oraz oświetlenia wzdłuż ul. Kwitnących Sadów. Na spotkaniu
mieszkańcy  poruszyli  również  problem  prawny  korzystania  z  przedmiotowej  ulicy  przez
poszczególnych mieszkańców dojeżdżających do swoich domów przez tereny prywatne, na
których urządzona jest droga służebna. 

10) 11 stycznia br. odbyłem wewnętrzne spotkanie z Panią Anną Soblik Dyrektorem Gminnego
Zespołu Administracyjno Ekonomicznego Szkół w Zielonkach. Tematem spotkania był m.in.
wniosek o dodatkowy etat  pomocy nauczyciela w Szkole Podstawowej w Woli  Zacharia-
szowskiej.

11) 12  stycznia  br.  brałem  udział  w  spotkaniu  z  przedstawicielem  firmy  projektowej  ws.
koncepcji Biblioteki w Zielonkach. 

12) 12 stycznia br. uczestniczyłem w spotkaniu z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatu Krakow-
skiego Panem Jackiem Grygą ws. skrzyżowania ul. Garlickiej i Trojanowickiej w Zielon-
kach.

13) 13  stycznia  br.  uczestniczyłem w wideokonferencji  zorganizowanej  przez  Województwo
Małopolskie  ws.  realizacji  Regionalnego  Planu  Transportowego  Województwa  Małopol-
skiego na lata 2021-2027 wraz z oceną oddziaływania na środowisko.

14) 17 stycznia br. uczestniczyłem w naradzie wewnętrznej dot. spółki jawnej ASBAR, której
udziałowcem jest Gmina Zielonki. 

15) 17 stycznia br. odbyłem wewnętrzne spotkanie z Panią Anną Soblik Dyrektorem GZEAS
dot. programu Unii Europejskiej nt. edukacji, szkoleń młodzieży i sportu - Erasmus+.

16) 17 stycznia br. uczestniczyłem w spotkaniu z Zarządem Gminnego Młodzieżowego Klubu
Sportowego  Zielonki.  Tematem  spotkania  było  wstrzymanie  dotacji  celowej  z  budżetu
Gminy Zielonki na rok 2023 oraz wypowiedzenie umowy najmu lokalu dla klubu.

17) 18 stycznia br. odbyła się wideokonferencja ws. dystrybucji węgla na terenie Województwa
Małopolskiego, w której wziął udział Wojewoda Małopolski Łukasz Kmita oraz Wiceprezes
Zarządu ds. Sprzedaży Polskiej Grupy Górniczej S.A.

18) 18  stycznia  br.  w  Urzędzie  Gminy  Kocmyrzów Luborzyca  odbyło  się  spotkanie  Klastra
Energii dotyczące omówienia budżetu na 2023 rok.

19) 18 stycznia br. w Archidiecezji Krakowskiej odbyłem spotkanie z Dyrektorem Ekonomem
w sprawie możliwości zawarcia umowy dzierżawy budynku "starej plebani" w Zielonkach 
oraz  fragmentu przylegającej do niej działki na cele związane z działalnością w zakresie
kultury.
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20) 19 stycznia br. w ramach projektu grantowego pn.: „Małopolska Tarcza Antykryzysowa –
Pakiet Edukacyjny II” Gmina Zielonki otrzymała 74 864,87 zł na realizację Grantu 1 oraz
76 334,50  zł  na  realizację  Grantu  3.  Projekt  jest  współfinansowany  ze  środków  Unii
Europejskiej w wysokości 85% współfinansowania i budżetu państwa w wysokości 15%
współfinansowania. Celem programu jest wsparcie realizacji zajęć dydaktycznych w szko-
łach  podstawowych,  poprzez  wyposażenie  tych  szkół  w  narzędzia  do  nauki  zdalnej
w  związku  z  zagrożeniem  i skutkami  pandemii  COVID-19.  Wręczenie  promes  miało
miejsce w Muzeum Lotnictwa w Krakowie 

21) 19 stycznia br. brałem udział w posiedzeniu XII Komitetu Sterującego w ramach realizacji
założeń Porozumienia w sprawie ustalania zasad dotyczących planowania, organizowania
i  finansowania  zintegrowanego  publicznego  transportu  zbiorowego  w  Metropolii
Krakowskiej.  Spotkanie  zostało  zorganizowane  w  związku  z  koniecznością  konsultacji
podejścia  do  kolejnych  kroków  związanych  z  wprowadzeniem  oferty  Biletu  Metro-
politalnego.

22) 19 stycznia br. odbyłem spotkanie z przedstawicielami pracowni urbanistycznej ws. planów
zagospodarowania przestrzennego.

23) 20  stycznia  br.  uczestniczyłem  w  spotkaniu  ws.  potoku  Sudół  Dominikański  z  Panią
Katarzyną Biegun  Dyrektorem Zarządu Zlewni w Krakowie Państwowego Gospodarstwa
Wodnego Wody Polskie. 

24) 21 stycznia Uczestniczyłem w balu seniora w Woli Zachariaszowskiej, Dniu Babci i Dziad-
ka w Dziekanowicach, oraz zebraniu OSP Bosutów.

25) 22 stycznia uczestniczyłem w spotkaniu na zaproszenie ks. proboszcza w Raciborowicach

26) 24 stycznia.  br.  brałem udział  w posiedzeniu Komisji  Tematycznej  SMK ds. Środowiska
i Przestrzeni.

27) 24 stycznia br. uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Tematycznej SMK ds. Mobilności, na
którym konsultowano podejście SMK do identyfikacji projektów dot. mobilności w Strategii
ZIT 2021-27. Podczas spotkania dyskutowano również nt. porozumienia SIT czyli integracji
linii gminnych z systemem Biletu Metropolitalnego oraz nad rozkładami jazdy linii gminnych
w wyszukiwarkach połączeń. 

28) 24  stycznia  br.  brałem udział  w  Nadzwyczajnym Walnym Zebraniu  Członków SMK,  na
którym podjęto m.in. uchwałę ws. aktualizacji ZIT wersja 4.11. 

29) 24 stycznia br. uczestniczyłem w spotkaniu z przedstawicielami Kół Gospodyń Wiejskich
z terenu Gminy Zielonki. 

30) 25 stycznia  br.  uczestniczyłem w sesji  szkoleniowej  Forum Wójtów,  Burmistrzów i  Pre-
zydentów Małopolski.

31) praktycznie cały styczeń realizowana jest sprzedaż węgla w miarę jego dostępności dla
gminy.

W okresie sprawozdawczym odbyłem kilkanaście spotkań z mieszkańcami Gminy Zielonki. 

Inne informacje:

1. Urząd Gminy Zielonki informuję, że w roku 2022 zrealizowano dostawy na blisko 200 ton
węgla.  Pula niewykorzystanego węgla w roku 2022 będzie mogła być zakupiona w roku
2023 zgodnie z harmonogramem określonym przez dostawcę węgla.  W dniu 12 grudnia
2022  roku  podpisaliśmy  nową  umowę  z  Firmą  Tauron  Wydobycie  S.A.  z  siedzibą
w Jaworznie na zakup 350 ton węgla po cenach preferencyjnych w roku 2023. Planowane
dostawy  węgla  mają  pochodzić  z  polskiej  kopalni  węgla  „Janina”  w  Libiążu.  Do  dnia
3 stycznia 2023 roku wpłynęło 280 wniosków o zakup węgla. Cała pula niewykorzystanego
węgla z roku 2022 została ujęta w szacunkach zakupów w roku 2023. Osoby, które złożyły
wniosek o zakup węgla, a chciałyby zrezygnować z zakupu w roku 2023 lub zmniejszyć
zapotrzebowanie na rok 2023 prosimy o kontakt z Gminnym Ośrodkiem Pomocy Społecznej
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w Zielonkach i dokonanie stosownej korekty wniosku. (telefon 12/ 627-33-00). Wnioski o za-
kup węgla lub korektę złożonych wniosków można było składać do 20 stycznia 2023 roku.
Nie ma możliwości natychmiastowej i ciągłej zmiany zapotrzebowania na węgiel, stąd też
realizacja  wniosków  złożonych  po  20  stycznia  2023  roku  może  być  niemożliwa  do
wykonania. Realizacja dostaw jest limitowana przez kopalnię i nie mamy żadnych gwarancji,
że wielkości dostaw w pełni zaspokoją potrzeby mieszkańców. Limit węgla przypadający na
gospodarstwo  domowe  w  roku  2023  będzie  sprzedawany  tylko  w  trybie  dostawy
jednorazowej. Odbiór węgla następuje po opłaceniu zakupu węgla i wystawieniu przez urząd
faktury VAT. Urząd Gminy Zielonki kontaktuje się z klientami indywidualnie. Przypominamy,
że paliwo stałe po cenach preferencyjnych (2.000 zł brutto za tonę) będą mogły zakupić
osoby uprawnione do otrzymania dodatku węglowego (3.000 zł) na podstawie ustawy z dnia
5  sierpnia  2022  roku  o  „dodatku  węglowym”.  Pojedyncze  gospodarstwo  domowe  może
zakupić 1,5 tony węgla do końca 2022 roku oraz kolejne 1,5 tony węgla do 15 kwietnia 2023
roku. O zakup nie mogą ubiegać się te gospodarstwa domowe, które kupiły już węgiel na
zasadach preferencyjnych (np. poprzez sklep PGG) w cenie niższej niż 2.000 zł brutto za
tonę.

2. Referat  Organizacyjno-Prawny  przypomina  przedsiębiorcom  prowadzącym  sprzedaż
napojów alkoholowych na podstawie zezwoleń wydanych przez Wójta Gminy Zielonki, że 31
stycznia  br.  mija  termin  złożenia  pisemnego  oświadczenia  o  wartości  sprzedaży
poszczególnych rodzajów napojów alkoholowych w 2022 roku oraz  dokonaniu  opłaty  za
korzystanie z zez-woleń w roku 2023.

3. Gminny Zespół Ekonomiczno-Administracyjny Szkół w Zielonkach przypomina, że 6 lutego
br.  mija  termin  składania  ofert  w  ramach  ogłoszonego  konkursu  na  realizację  zadania
publicznego w zakresie wychowania przedszkolnego pn. „Zapewnienie dzieciom w wieku
przedszkolnym zamieszkałym na terenie gminy Zielonki  możliwości  korzystania z wycho-
wania przedszkolnego w niepublicznych przedszkolach położonych na terenie gminy Zielonki
w roku szkolnym 2023/2024”. 

4. Referat Niskiej Emisji i Odpadów Urzędu Gminy Zielonki informuje, że od stycznia 2023 roku
zmieniły  się  firmy  świadczące  usługi  odbioru  odpadów  komunalnych  zmieszanych  oraz
odpadów  segregowanych.  W  sytuacji,  kiedy  wjazd  na  teren  wspólnoty  jest  zamknięty,
należy kontaktować się z nowym wykonawcą, aby uzgodnić dostęp na teren wspólnoty, wiat
lub altan śmietnikowych, w taki sposób, aby możliwe było skuteczne odebranie odpadów.
W przypadku obioru odpadów zmieszanych nowym wykonawcą zostało Małopolskie Przed-
siębiorstwo Gospodarki Odpadami Sp. z o.o. Odbiorem odpadów segregowanych zajmuje
się Przedsiębiorstwo Wielobranżowe “MIKI” Mieczysław Jakubowski. Równocześnie informu-
jemy, że w przypadku braku dostępu do altanek, nie będzie możliwości odebrania odpadów
w  wyznaczonym  terminie  zgodnym  z  harmonogramem,  a  co  za  tym  idzie,  nie  będzie
podstaw do złożenia reklamacji.

5. 5 stycznia br. Zespół Fermata z Zielonek zajął pierwsze miejsce w XXI Małopolskim Przeg-
lądzie Pieśni Chóralnej, Kolęd i Pastorałek w Miechowie w kategorii chórów młodzieżowych. 

6. Herody z Zielonek zajęły pierwsze miejsce,  a Herody z Owczar drugie miejsce podczas
przeglądu grup kolędniczych, który został zorganizowany w Centrum Kultury w Miechowie.
Dzięki zdobyciu pierwszych dwóch miejsc te dwie grupy będą reprezentować Gminę Zielonki
na ogólnopolskim przeglądzie w Bukowinie Tatrzańskiej.

Podjęto zarządzenia:

1) ZARZĄDZENIE NR 308/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 29 GRUDNIA 2022 ROKU
w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki
na rok 2022, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2022,        w związku
z Uchwałą Nr XLV/90/2022 Rady Gminy Zielonki z dnia 29 grudnia 2022 roku.

2) ZARZĄDZENIE NR 309/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 29 GRUDNIA 2022 ROKU

13



w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2022 rok. 

3) ZARZĄDZENIE NR 310/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 29 GRUDNIA 2022 ROKU
w sprawie zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki
na rok 2022, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2022, w związku
z Zarządzeniem Nr 309/2022 Wójta Gminy Zielonki z dnia 29 grudnia 2022 roku. 

4) ZARZĄDZENIE NR 311/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 29 GRUDNIA 2022 ROKU
w sprawie wykonania Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2023 rok oraz Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Zielonki 

5) ZARZĄDZENIE NR 312/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 29 GRUDNIA 2022 ROKU
w sprawie ustalenia planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych
zadań zleconych gminie na podstawie odrębnych ustaw na 2023 rok 

6) ZARZĄDZENIE NR 313/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 29 GRUDNIA 2022 ROKU
w sprawie ustalenia ustalenia planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na 2023 rok 

7) ZARZĄDZENIE NR 314/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 GRUDNIA 2022 ROKU
w sprawie Wieloletnej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki.

8) ZARZĄDZENIE NR 315/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 GRUDNIA 2022 ROKU
w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2022 rok.

9) ZARZĄDZENIE NR 316/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 GRUDNIA 2022 ROKU
w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki
na rok 2022, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2022, w związku
z Zarządzeniem Nr 315/2022 Wójta Gminy Zielonki z dnia 30 grudnia 2022 roku. 

10) ZARZĄDZENIE  NR  317/2022  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  30  GRUDNIA  2022
ROKU w sprawie zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy
Zielonki  na rok  2022  w  związku  z  decyzjami  kierowników  jednostek  organizacyjnych
Gminy.

11) ZARZĄDZENIE  NR  318/2022  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  30  GRUDNIA  2022
ROKU w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2022.

12) ZARZĄDZENIE NR 1/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 2 STYCZNIA 2023 ROKU
w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2023 rok.

13) ZARZĄDZENIE NR 1A/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 2 STYCZNIA 2023 ROKU
w  sprawie  zmiany  zarządzenia  dotyczącego  wykonania  uchwały  budżetowej  Gminy
Zielonki  na rok  2023,  zmiany  planu  finansowego Urzędu  Gminy  Zielonki  na  rok  2023,
w  związku z Zarządzeniem Nr 1/2023 Wójta Gminy Zielonki z dnia 2 stycznia 2023 roku.

14) ZARZĄDZENIE NR 2/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 4 STYCZNIA 2023 ROKU
w  sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2022/2023. 

15) ZARZĄDZENIE NR 3/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 4 STYCZNIA 2023 ROKU
w  sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2022/2023. 

16) ZARZĄDZENIE NR 4/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 4 STYCZNIA 2023 ROKU
w  sprawie  przyznania  wsparcia  finansowego  na  realizację  zadania  własnego  gminy
Zielonki w zakresie sprzyjania rozwojowi sportu na rok 2023. 

17) ZARZĄDZENIE NR 5/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 5 STYCZNIA 2023 ROKU
w sprawie udzielenia dotacji Fundacji Pro Musica Nova na realizację zadania publicznego. 

18) ZARZĄDZENIE NR 6/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 12 STYCZNIA 2023 ROKU
w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2023 rok.

19) ZARZĄDZENIE NR 7/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 12 STYCZNIA 2023 ROKU
w  sprawie  zmiany  zarządzenia  dotyczącego  wykonania  uchwały  budżetowej  Gminy
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Zielonki  na rok  2023,  zmiany  planu  finansowego Urzędu  Gminy  Zielonki  na  rok  2023,
w  związku z Zarządzeniem Nr 6/2023 Wójta Gminy Zielonki z dnia 12 stycznia 2023 roku.

20) ZARZĄDZENIE NR 9/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 16 STYCZNIA 2023 ROKU
w  sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2022/2023.

21) ZARZĄDZENIE NR 10/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 19 STYCZNIA 2023 ROKU
w sprawie ustalenia w roku 2023 planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego
dla nauczycieli, szkół i przedszkoli  prowadzonych przez gminę Zielonki oraz specjalności
i form  kształcenia,  na  które  dofinansowanie  ma  być  przyznane  i maksymalnej  kwoty
dofinansowania  do  opłat  za  kształcenie  pobierane  przez  szkoły  wyższe  i  zakłady
kształcenia nauczycieli.

Pytania radnych do sprawozdania:

Radny P. Podleśny zapytał o konkluzje po spotkaniu  z mieszkańcami ul. Kwitnących Sadów
w Grębynicach. Jeśli był sporządzony protokół, czy notatka służbowa, to prosił o jej przesłanie.
Wójt powiedział, że bez zgód mieszkańców nie jest w stanie wybudować kanalizacji. Kierownik
P. Zięcina powiedział, że notatkę ze spotkania spisywał sołtys wraz z mieszkańcami. Radny D.
Dragosz zapytał, czego dotyczyła rozprawa w KIO. Wójt powiedział, że dotyczyła zamówienia
publicznego na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych. Gmina po podjęciu wiedzy,
że  Frma Tamax  dosypywała  śmieci  do  systemu,  powróciła  do  ponownego  rozstrzygnięcia.
Dodał, że cofnięto się w procedurze przetargowej i odrzucono firmę Tamax, która nierzetelnie
realizowała zadanie. Od tego firma Tamax się odwołała, tak samo jak firma Strach, która była
generalnym wykonawcą tego zadania. Radny odniósł się do kwestii  budynku starej  plebanii
w Zielonkach, powiedział, że sama parafia tego tematu nie udźwignie, a ponieważ są to budynki
zabytkowe  należy  je  wyremontować  zwłaszcza,  gdy  jest  możliwość  otrzymania  dotacji
zewnętrznej. Podsumował, że jest za przystąpieniem do naboru o dotację. Wiceprzewodniczący
R. Krawczyk zapytał o orientacyjny koszt odbudowy plebani. Dodał, że dotacja może wynieść
3,5 mln zł, ale jeśli koszty wyniosą 5 mln zł lub więcej, to sugeruje dobrze się zastanowić, bo to
jest tylko 220 m2. Zapytał, czy rada może obejrzeć budynek. Wójt powiedział, że jeśli proboszcz
wyrazi zgodę to zaproponuje spotkanie. Wymagane koszty określi przetarg i to będzie moment
na podjęcie decyzji. Dodał, że kwotę 4,5 mln zł za remont oszacował konserwator, ale gmina
może się wycofać, jeśli koszty będą bardzo wysokie. Radny K. Krzyworzeka poparł inicjatywę
ratowania  budynku  będącego  dziedzictwem  kulturowym,  wyraził  obiekcje  co  do  oglądania
wnętrza  budynku  ze  względów  bezpieczeństwa,  stwierdził,  że  ten  budynek  nie  nadaje  do
zwiedzania się, natomiast można obejrzeć budynek od strony kościoła oraz ul. Ks. Zięby. Wójt
przyznał,  że w umowie jest zapis o katastrofalnym stanie tego budynku, piwnice są zalane,
instalacje zniszczone, wymaga skucia tynków, położenia nowej więźby i  pokrycia dachowego,
mury winny być wkoło odkopane, a fundamenty zaizolowane. Podsumował, że stan obecny jest
fatalny.  Wiceprzewodniczący K.Olawski zwrócił się do osób słuchających transmisję sesji, że
remont  dotyczy  zabytkowego  budynku,  który  jest  własnością  kościoła,  a  gmina  może  po
uzyskaniu dotacji zewnętrznej w kwocie 3,5 mln zł wyremontować budynek i korzystać z niego
na cele związane z kulturą przez okres 25 lat. 

Ad 7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.

Radny K. Gaweł zawnioskował o wykonanie projektu budowlanego dla ośrodka zdrowia w so-
łectwie Zielonki na działce komunalnej przy Parku Wiejskim na miejscu dawnej chlorowni dla
poprawy  jakości  usług  medycznych  mieszkańców.  Przypomniał,  że  w  aktualnym  ośrodku
zdrowia  leczą  się  mieszkańcy  sołectw:  Osiedla  Łokietka,  Zielonki,  Trojanowice,  Garlica
Duchowna, Garlica Murowana, Januszowice i  Pękowice. Mieszkańcy domagają się poprawy
standardu leczenia.  Radny D.  Dragosz przyłączył  się  do wniosku przedmówcy.  Dodatkowo
poruszył  sprawę, dotyczącą prac projektowych firmy Prosta Projekt  i  przyjrzenie się kwestii
odwodnienia góry trojanowickiej i wpuszczenie wód do małej rzeki, które znajdą ujście w cen-
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trum Zielonek.  Zaznaczył,  że  okolice  ulic  Bankowej,  Krakowskiego  Przedmieścia  i  Grocho-
walskiego nie posiadają retencji.  Na posiedzeniu Komisji  Planowania rozważana była opcja
przeznaczenia jednej z działek gminnych na retencjonowanie tej wody. Kolejna sprawa dotyczy
ul.  Bankowej 62 i  66,  ponieważ mieszkańcy tych nieruchomości,  skarżą się na wykonawcę
POK, że zrobił tam parking  i kumuluje się tam błoto. Radny poprosił o rozwiązanie problemu,
choćby poprzez nasypanie kamienia, czy położenia płyt betonowych. Wójt powiedział, że gmina
podejmie działania zaradcze. Odnośnie zalewania wodą Zielonek, jest to efekt całej masy wody
przechodzącej  przez  gm.  Zielonki  i  sytuacja  się  nie  poprawi  dopóki  nie  będzie  zbiornika
retencyjnego w Garlicy Murowanej. Radny P. Podleśny zwrócił się o informację, jak przebiegała
próba wykonania kanalizacji na ul. Leśnej w Korzkwi, o której wspomniał na poprzedniej sesji.
Wójt powiedział,  że kierownik Ref.  Inwestycji  Sieciowych R. Małysz,  jeśli  nas słyszy udzieli
informacji, w przeciwnym razie prześle informację w tym zakresie.  Radna R. Toft złożyła trzy
wnioski; pierwszy ponowiony z poprzedniej sesji  o umieszczenie stałego baneru na gminnej
stronie  internetowej  z  informacją,  że  Zielonki  są  drugą  gminą  w  Rankingu  Samorządów
Rzeczpospolitej. Drugi wniosek dotyczył umieszczenia informacji w formie baneru na stronie
internetowej  gminy  na  temat  uruchomienia  transportu  publicznego  wewnątrzgminnego.
Poprosiła o zamieszczenie dokładnej mapki z wszelkimi możliwymi środkami transportu, który
pozwoli mieszkańcom mieć pełną wiedzę na ten temat. Trzeci wniosek dotyczył zainstalowania
na  parkingu  przy  CIS-ie  i  przy  szkołach  zadaszonych  stojaków  rowerowych.  W  razie
niemożliwości wykonania takich stojaków, prosi o deklaracje jakie są plany w tym zakresie oraz
czy będą one zrobione i w jakiej perspektywie czasu. Wójt powiedział, że zgłoszony jest projekt
do  ZIT  dla  całej  gminy  na  parkingi  rowerowe,  jego  realizacja  uzależniona  jest  to  od
uruchomienia  środków budżetowych.  Dodał,  że zainstalowane zostały  stojaki:  pod urzędem
i pod szkołami oraz zlecono wykonanie stojaka pod CIS-em. Radny K. Krzyworzeka zwrócił się
z prośbą o inwentaryzację stanu dróg, bowiem zimowych mrozach pojawiło się dużo dziur na
drogach. Następnie zwrócił się z pytaniem, czy pojawiła się jakaś informacja z Ministerstwa
Infrastruktury w sprawie suchych zbiorników. Jeśli takowej nie ma, zawnioskował, żeby gmina
wystąpiła do ministerstwa w tej sprawie. Podkreślił, że jest to kwestia fundamentalna dla gminy,
a  minister  zobowiązał  się  do  podjęcia  decyzji  w  tym  zakresie.  Wójt powiedział,  że  rada
ministrów nie podjęła decyzji w tym zakresie.  Radny D. Dragosz zapytał, czy zakończyła się
rekrutacja do straży gminnej i kiedy zacznie ona funkcjonować. Wójt powiedział, że nabór trwa
do 2 lutego br.,  natomiast  uruchomienie straży uzależnione jest  od posiadanych kwalifikacji
i uprawnień strażników. Może się okazać, że strażnicy będą musieli odbyć półroczne szkolenie,
co  przesunie  w czasie  uruchomienie   straży  gminnej.  Radna J.  Kwaśny poruszyła  kwestię
nazewnictwa przystanków w Przybysławicach na drodze wojewódzkiej, które zostały zgłoszone
do zmiany. Nadal nie zostały one zmienione, a są bardzo mylące i nastręczają kłopotów dla
osób przyjeżdżających do Przybysławic.  Kierownik P. Zięcina zadeklarował,  że sprawdzi na
jakim etapie jest realizacja wniosku radnej i prześle odpowiedź. Radny P. Podleśny powiedział,
że  dotyczy  to  nazw  przystanków  -  jadąc  od  Krakowa  -  Przybysławice  2,  Przybysławice
3, Przybysławice 1. Wójt powiedział, że jest to efekt „dogęszczania” przystanków w tym rejonie,
może cyfry  powinny być zastąpione konkretnymi  nazwami.  Radny K.  Gaweł zwrócił  się  do
przewodniczącego rady o zaproszenie na sesję ministra infrastruktury lub podsekretarza stanu
żeby wypowiedział się na temat, kiedy nastąpi wdrożenie planu aktualizacji suchych zbiorników.
Przewodniczący  M.  Golanko zwrócił  uwagę,  że  właściwym  merytorycznie  organem  w  tej
sprawie jest Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie.  Wójt dodał,  że zarządzaniem
ryzykiem powodziowym zajmuje się ministerstwo i niezbędna jest uchwała rady ministrów w tym
zakresie,  więc  informacja  winna  pochodzić  od  ministra  infrastruktury,  Wody  Polskie
merytorycznie  realizują  uchwałę,  ktorej  defacto  nadal  nie  ma.  Przewodniczący  M.  Golanko
podsumował, że zastanowi się i zaproponuje odpowiednią formułę, zwrócił jednak uwagę, że
bez jednostki merytorycznej spotkanie nie będzie miarodajne. Radny K. Gaweł zasugerował, że
minister oddelegował do tego zadania podsekretarza stanu, więc sugeruje jego zaprosić do
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rozmowy,  może  być  w  formule  on-line.  Radny  P.  Podleśny zapytał  wójta,  czy  rozważy
wystąpienie  na  drogę  sądową  wzorem burmistrza  Szczecina  i  innych  miast,  którzy  skarżą
działania  rządowe,  za  konieczność  dopłacania  z  budżetów  samorządowych  do  zadań
zleconych. Wójt powiedział, że pomimo iż gmina Zielonki jest drugą gminą w kraju, jednak jest
małą gminą z 27 tys. mieszkańców. Potwierdził straty w budżecie gminy, dodał, że skorzysta ze
ścieżki  wypracowanej  przez duże samorządy.  Zwrócił  uwagę,  że powinny się tym tematem
zająć  stowarzyszenia  zrzeszające  samorządy,  a  nie  pojedyncze  gminy.  Radny  D.  Dragosz
zapytał,  czy  przeniesione  koryto  rzeki  ze  względu  na  budowę  POK  przy  ul.  Bankowej  w
Zielonkach zostanie przywrócone, czy pozostanie w zmienionej lokalizacji. Gdyby powróciło do
pierwotnej  lokalizacji,  po wykonaniu przekładki  koryta mogłoby stanowić zbiornik retencyjny.
Wójt powiedział, że tak właśnie wnioskował, ale jaki będzie wynik ostateczny nie ma jeszcze
wiedzy w tym temacie. W dalszej kolejności p  rzewodniczący M. Golanko   przekazał komunikaty:
23 lutego br. zaplanowana jest najbliższa sesja rady oraz że wszystkie pisma kierowane do
rady, umieszczane są na bieżąco na eSesji. 

Ad 8. Zamknięcie sesji.

Ze względu na wyczerpanie porządku obrad przewodniczący M. Golanko podziękował wszys-
tkim za udział w posiedzeniu i zamknął XLVI sesję zwyczajną Rady Gminy Zielonki w kadencji
2018-2023. Na tym protokół zakończono.

Protokolant Przewodniczący obrad

Wykaz załączników:

1) nr 1 lista obecności radnych;

2) nr 2 lista obecności sołtysów;

3) nr 3 lista obecności pracowników urzędu i jednostek;
4) nr 4 lista obecności gości;

5) nr 5 podjęte uchwały.

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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